



Coni

Il Presidente

Rome, 28th May 2013

I am pleased to inform you that the Italian National Olympic Committee is endorsing the candidature of the Vice-President of the Italian Rowing Federation, Davide Tizzano, as member of the ICMG Executive Committee.

As you can see from the attached curriculum, Davide is an experienced man and has obtained many sports titles, not only as a rower and sailor, but also as a sports manager.

Moreover, Davide is at the head of different projects mixing sport and the social field, especially through the creation of projects aiming at decreasing the violence amongst youths, or sports projects for people suffering from a handicap.

I am certain that Davide's knowledge will be a wonderful asset for the decision-makers of the Mediterranean Family.

Hoping that you will pay a particular attention and consideration to this candidature, I send you my very best regards and remain,

Yours sincerely,



Giovanni Malagò



Coni

Il Presidente

Rome, 28 mai 2013

j'ai le plaisir de vous informer que le Comité Olympique National italien soutient la candidature du Vice-président de la Fédération Italienne d'Aviron, Davide Tizzano, à la position de membre du Comité Exécutif du CIJM.

Comme vous pourrez le lire dans son curriculum joint, Davide est un homme d'expérience et a à son actif de nombreux titres sportifs, aussi bien en tant que canoteur et navigateur professionnel, qu'en tant que dirigeant sportif.

Par ailleurs, au-delà de ses titres, Davide est à la tête de divers projets mêlant le sport au domaine social, notamment par la création de projets visant à réduire la délinquance juvénile ou bien encore des projets sportifs pour les personnes porteuses de handicap.

Je suis bien certain que les connaissances de Davide Tizzano seront un formidable atout pour le cœur décisif de la Famille méditerranéenne.

En espérant que vous accorderez une importance toute particulière à cette candidature, je vous prie M. le Président, de bien vouloir agréer l'expression de mes salutations respectueuses.



Giovanni Malagò